
 Protokół z 49 posiedzenia
 Zarządu Klubu Sportów Górskich 

,, Direta” 
15 września 2010 

I. Obecni:

1. Andrzej Janka
2. Artur Majewski
3. Arek Oszutowski
4. Adam Ganczarek
5. Dariusz Pietroczuk

II. Andrzej Janka przedstawił proponowany porządek obrad.

1. Przyjęcie porządku obrad, wybór protokolanta
2. Odczytanie protokołu z poprzedniego posiedzenia zarządu
3. Analiza składek i opłat treningowych 
4. Nowe legitymacje klubowe
5. Sprzęt klubowy, wypożyczalnia
6. Kalendarz imprez klubowych na rok 2010 
7. Wolne głosy i wnioski

III. Przyjęto porządek obrad i wyznaczono protokolanta – Dariusza Pietroczuka

IV. Andrzej Janka przedstawił protokół z poprzedniego posiedzenia zarządu, który został   
      przyjęty.

V. Arek Oszutowski zapoznał zebranych z aktualnym stanem klubowych finansów 

    - stan konta: 1130 zł
    - zaległości w opłatach dwóch członków klubu

VI. Podjęto uchwałę o przegłosowywaniu pilnych spraw drogą elektroniczną

VII. Adam Ganczarek został zobowiązany do dokonania zmian w deklaracji członkowskiej 
        umieszczonej na stronie internetowej umożliwiające wypełnienie bez konieczności 
        drukowania

VIII. Artur Majewski podjął się rozwiązania problemu biletowania wejść do ,,Bunkra”

IX. Przeanalizowano koszty przygotowania nowych legitymacji klubowych. Postanowiono, 



że Adam Ganczarek zorientuje się  w kosztach związanych z wykonaniem legitymacji w 
wersji plastikowej z personalizacją.  

    
  
X. Przeanalizowano możliwości klubu w sfinansowaniu nagród dla zwycięzców w IX 
     Zawodów we wspinaczce bulderowej ,,Bunkier”. Przyjęto, że nagrodami za trzy pierwsze 
     miejsca mogą być: koszulki, statuetka kamień, kupon upominkowy na zakupy w sklepie ,
     ,Alpin” . Ustalono również kwotę wpisowego za udział w zawodach na 5 zł.

XI. Artur Majewski poinformował, że w regulaminie biegu na orientację ,,Nocek” nie będzie 
     zmian. Do zawodów dopuszczeni zostaną jednak również rowerzyści. Uchwalono, że 
     wpłata za wpisowe dla klubowiczów wynosić będzie 10 zł, a dla osób 
     nie zrzeszonych 20 zł. 

XII. W poczet członków klubu przyjęto Ariela Kujawę

XIII. Ostateczna decyzja o budowie ścianki w STD zostanie podjęta po wyborach 
        samorządowych 

Protokołował:

                                                                                                                       Dariusz Pietroczuk


